
Zápis z 22. zasedání AS PřF V Brně, dne 13.6.2005. 

 

Navrhovaný program 

 

1. Kontrola zápisu  

2. Projednání výsledků voleb do AS PřF MU a AS MU 

3. Různé.  

4. Usnesení 

 

Při kontrole presence bylo zjištěno, že AS není z důvodu nepřítomnosti části senátorů 

usnášeníschopný a není proto schopen přijímat usnesení.  

 

Předseda senátu proto pouze seznámil přítomné s průběhem a výsledky voleb do senátů. 

Konstatoval, že volby proběhly jak v akademické obci zaměstnanců i studentů bez problémů a 

v prvním kole.  Zápisy o volbách předali předsedové jednotlivých komisí předsedovi senátu a 

ten je předá na prvním zasedání nově zvoleného senátu nově zvolenému předsedovi. K 

uvedenému datu nedostal senát žádné připomínky k průběhu a výsledkům voleb. 

 

Předseda senátu rovněž seznámil přítomné se svým úmyslem svolat ustavující schůzi AS PřF 

pro funkční období 2005 – 2008 na 3.10.2005. 

 

Členové studentské komory požádali předsedu, aby v případě že bude během prázdnin 

dokončen návrh stipendijního řádu svolal ještě v průběhu září schůzí senátu, která by tento 

vnitřní předpis projednala a schválila. Po kratší diskusi, kde zazněly názory pro i proti se 

většina přítomných senátorů přiklonila k názoru, že by takovouto schůzi bylo vhodné svolat. 

 

Děkan fakulty na závěr zasedání poděkoval přítomným senátorům za jejich práci v uplynulém 

období. 

 

 

Zapsal 

J.Leichmann 
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